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他是漫威之父，也是最受欢迎的龙套演员，因为他，我们才有了如此精彩的漫威宇宙。今天的节目就来聊一聊Stan Lee的一生。
Stan Lee, Marvel Comics' Real-Life Superhero, Dies at 95

漫威之父斯坦李去世，享年95岁

Stan Lee, the legendary writer, editor and publisher of Marvel Comics has died at 95. His creations have made him a real-life superhero to comic lovers all over the world.

斯坦李，传奇漫威漫画之父逝世，享年95岁。在全球漫画迷眼中，他是现实生活中的超级英雄。

Lee began his career in 1939 and created or co-created Black Panther, Spider-Man, the X-Men, the Mighty Thor, Iron Man, the Fantastic Four, the Incredible Hulk and Ant-Man, among countless other characters.

斯坦李1939年开始自己的职业生涯。一生中创作和联合创作了《黑豹》、《蜘蛛侠》、《X战警》、《雷神索尔》、《钢铁侠》、《神奇四侠》、《浩克》、《蚁人》等无数漫画中的经典形象。

If all the comic entertainment products can be traced to one person, it would be Stan Lee. From a cluttered office on Madison Avenue in Manhattan in the 1960s, he helped conjure a lineup of pulp-fiction heroes that has come to define much of popular culture in the early 21st century.

如果动漫娱乐产业能追溯到某一个人，这个人毫无疑问是斯坦李。60年代，他在自己曼哈顿麦迪逊大道拥挤混乱的工作室内，开始创作出一系列漫画英雄，并帮助定义了整个21世纪的流行文化。

In humanizing his heroes, giving them character flaws and insecurities that belied their supernatural strengths, Mr.Lee tried "to make them real flesh-and-blood characters with personality".

斯坦李赋予了超级英雄人格。让他们在超能力下，同时也拥有弱点和脆弱的情感。用他自己的话说，他的超级英雄是 “有血有肉、有情感、有个性的角色”。

1989年，斯坦李首次在漫威系列电影中客串出演。从此以后，这位漫威之父的客串就成为了粉丝们最翘首以盼的彩蛋，让我们一起回顾这些经典有趣的片段，像这位伟大的创作者致敬。
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